



# ASSERBO VANDVÆRK A.M.B.A

	Fredag, den 16.6 kl. 15.00 – bestyrelsesmøde + generalforsamling + evt. konstituerende bestyrelsesmøde
--	--

<b>REFERAT</b>	<b>Beskrivelse af dagsordenspunkt (fx orientering, debat, beslutning)</b>	<b>Bilag</b>
<b>Pkt. 1 Tour-de-vandværk: Site-besøg til boring og vandværk</b>	<p>Bestyrelsen aflagde besøg til boringer og vandværk med sagkyndig introduktion leveret af CB.</p> <p>Herefter fortsatte mødet hos Knud Breum, Tvede Linds Vej 29, 3300 Frederiksværk.</p>	
<b>Pkt. 2: Oplæg om PFAS</b>	<p>Walter Brüsck, Dansk Naturfredningsforening, præsenterede oplæg om PFAS, efterfulgt af spørgsmål og debat.</p>	
<b>Pkt. 3: Måling af vandkvalitet</b>	<p>Morten Due, DonsLab, præsenterede et oplæg om måling af vandkvalitet, efterfulgt af spørgsmål og debat.</p> <p>1: Forureningsrisiko</p> <p>2: Nuværende krav og kommende Drikkevandsbekendtgørelse iht. EU-drikkevandsdirektiv.</p> <p>3: Vandværkets mulighed for at lave risikovurdering og skræddersy analyseprogram / omlægning af analyseomkostninger.</p> <p>På baggrund af MD's forslag til risikovurdering og tilpasning af analyseprogram til AV's konkrete situation, besluttede bestyrelsen at lade gennemføre opdaterede kontrolmålinger af bl.a. PFAS/PFOS i monitoringsboring som nødvendigt datainput til en egentlig risikovurdering. Dette vil ske snarest i samarbejde med CB. Omkostningen anslås samlet til ca. 5.000 kr. MD vil fremsende tilbud på udarbejdelse af fuld risikovurdering.</p>	

# ASSERBO VANDVÆRK A.M.B.A

<p><b>Pkt. 4</b> <b><u>Bestyrelsen</u></b></p>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Renovation af drikkevandsbassin og beskrivelse af behov for renovering af tanken</li></ul> <p><i>Lukket punkt</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Møde med Naturstyrelsen – TJ, KB, PS</li></ul> <p>TJ, PS og KB har afholdt møde med Naturstyrelsen, som har givet tilsagn om senere på året at fjerne "madpakkehuset", der ligger op til vandværket. Naturstyrelsen vil bygge 3-4 små shelters på området, men ikke så tæt på værket, som det nuværende. De vil fremsende forslag til høring hos os forinden. En OK løsning.</p> <p>Naturstyrelsen spurgte ind til tilstanden af højdebeholderen i skoven, som blev lukket af for mange år siden. KB og PS vil søge i arkiverne (fx referater ift. aftale med Naturstyrelsen) efter information om tidligere aftaler. Beholderen er taget ud af drift og er ikke aktiv længere. Dertil vil TJ række ud efter tidligere bestyrelsesmedlemmer for at få deres historik med.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vandets Dag den 22. marts – KB, TJ, LPJ</li></ul> <p>KB, TJ og LPJ vil invitere til besigtigelse af vandværket på Vandets Dag den 22. marts fra kl. 16.00. Dette vil blive annonceret i næste nyhedsbrev.</p>	
<p><b>Pkt. 5</b> <b><u>Kommunikation</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Nyhedsbrev</li></ul>	<p>Følgende emner blev foreslået til næste nyhedsbreve:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Budget og takstblad</li><li>• Vandkvalitet – PFOS-målinger nu en del af vandværkets analyseprogram</li><li>• Investeringer</li><li>• Highlights med fra "drikkevand på tværs" analysen fra GK</li><li>• Opsamling af emner siden sidste bestyrelsesmøde.</li><li>• Udkomme af dagens møde (5.2.)</li></ul>	

## ASSERBO VANDVÆRK A.M.B.A

	<ul style="list-style-type: none"><li>Fotografier fra arbejdet på vandværket.</li></ul> LF og TJ forfatter nyhedsbrevet i løbet af de kommende uger.	
<b>Pkt. 7</b> Eventuelt	Intet	
<b><u>Pipeline</u></b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Politik/beslutningsproces for indkøb ifht. beløbsgrænser, indhentelse af flere tilbud osv. skal fastlægges. TJ til mødet 7. marts.</li><li>Cyber og IT-sikkerhed – LF til mødet 7. marts</li><li>Revideret kodeks, udviklet af DVV sammen med Dansk Fjernvarme – TJ</li><li>Rapport om udfordringer og tendenser i forsyningssektoren – TJ</li></ul>	